
Trzydziesta druga sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 30 sierpnia 2017 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXII/ 2017 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

30 sierpnia 2017 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 15 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 16
 23

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 11 Radnych 

Brak radnych 

1. Edwarda Irańskiego 

2. Mirosława Jabłońskiego 

3. Witolda Kordas 

4. Dariusza Szumiło 

 
co stanowi – 73,33% 

 

Obrady XXXII sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, która przywitała 

wszystkich zebranych: radnych, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika, sołtysów i wszystkich gości 

obecnych na sesji. Stwierdziła quorum na podstawie listy obecności - 10 radnych obecnych.  

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/.  

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 

 

O godzinie 15
03

- przybyła radna pani Magdalena Hybiak stan radnych na Sali 11 osób. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- Burmistrz Gminy wnioskuję o wprowadzenie do porządku 

obrad punktu „wręczenie aktów mianowania dla nauczycieli z Gminy Trzcińsko-Zdrój”, przed 

złożeniem informacji Burmistrza. Wnioskuje również o zdjęcie z porządku obrad uchwały sprawie 

przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr XXXII/320/2017) i 

wprowadzenie w to miejsce uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie mienia 

Gminy Trzcińsko-Zdrój na Skarb Państwa, w trwały zarząd Komendy Wojewódzkiej Policji w 

Szczecinie. 
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oraz wprowadzenie uchwały w sprawie wyrażenia pozytywnego stanowiska o powierzeniu „Szpitalowi 

Powiatowemu w Gryfinie” Sp. Zo.o., zabezpieczenia Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej dla 

terenu gminy Trzcińsko-Zdrój poprzez utworzenie punktu w miejscowości Chojna. (druk nr 

XXXII/328/2017) 

 

Przewodnicząca obrad- więcej wniosków nie widzę, wobec tego, kto z państwa jest za 

wprowadzeniem do porządku obrad punktu „Wręczenie aktów mianowania dla nauczycieli z Gminy 

Trzcińsko-Zdrój”. 

 

- za-11 osób 

 

Przewodnicząca obrad- dziękuję, stwierdzam, że punkt został dodany, kto jest za zdjęciem uchwały w 

sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr 

XXXII/320/2017)  

 

- za-11 osób 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że uchwała została zdjęta z porządku obrad, kto jest za 

wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie mienia 

Gminy Trzcińsko-Zdrój na Skarb Państwa, w trwały zarząd Komendy Wojewódzkiej Policji w 

Szczecinie.( druk nr XXXII/320/2017) 

 

- za-11 osób 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku, kto jest za 

wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia pozytywnego stanowiska o powierzeniu 

„Szpitalowi Powiatowemu w Gryfinie” Sp. zo.o., zabezpieczenia Nocnej i Świątecznej Opieki 

Zdrowotnej dla terenu gminy Trzcińsko-Zdrój poprzez utworzenie punktu w miejscowości Chojna (druk 

nr XXXII/328/2017) 

 

- za-11 osób 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad wobec tego 

przedstawiam porządek obrad po zmianach: 

 

- za-11 osób 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Wręczenie aktów mianowania dla nauczycieli z Gminy Trzcińsko-Zdrój 
III. Informacja Burmistrza Gminy. 
IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
V. Informacja przewodniczącego komisji rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych kontroli. 
VI. Interpelacje i zapytania radnych. 
VII. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie mienia Gminy Trzcińsko-Zdrój na Skarb Państwa, w 
trwały zarząd Komendy Wojewódzkiej Policji w Szczecinie. (druk nr XXXII/320/2017) 
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2. w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na obszarze miasta i gminy Trzcińsko - 
Zdrój. (druk nr XXXII/321/2017) 
3. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXII/322/2017) 
4. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXII/323/2017) 
5. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXII/324/2017) 
6. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2017(druk nr XXXII/325/2017) 
7. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr 
XXXII/326/2017) 
8. w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem MB Nieustającej Pomocy w 
Trzcińsku-Zdroju. (druk nr XXXII/327/2017) 
9. w sprawie wyrażenia pozytywnego stanowiska o powierzeniu „ Szpitalowi Powiatowemu w Gryfinie” Sp. Zo.o., 
zabezpieczenia Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej dla terenu gminy Trzcińsko-Zdrój poprzez utworzenie 
punktu w miejscowości Chojna(druk nr XXXII/328/2017) 
 
VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
IX. Wolne wnioski i informacje. 
X. Zakończenie sesji. 
 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
Przewodniczący obrad– protokół z XXXI sesji był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na 

sesji, czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z XXXI sesji bez 

odczytywania. 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXXI sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie.  

  

Do punktu II. Wręczenie aktów mianowania dla nauczycieli z Gminy Trzcińsko-

Zdrój. 
 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- czworo nauczycieli z naszej Gminy 22 sierpnia zdało egzamin 

przed komisją powołaną przez Burmistrza i otrzymało dyplom nauczyciela mianowanego jest to Pani 

Sandra Ziółkowska, Pani Kamila Chodak, Pani Anna Bielawska-Wilk, oraz Pan Paweł Rosadziński. Akt 

nadania panu Pawłowi przekażemy w późniejszym czasie. Serdecznie gratuluję i życzę dalszych 

kolejnych awansów. 

 

Do punktu III.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 

Informacje przedstawił Burmistrza pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad- czy są pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu IV. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
Informację przedstawiła Pani  Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły pisma, które Radni otrzymali na 

pocztę elektroniczną. Podziękowała panu Robertowi Juchlke za zaproszenia na Dni Piaseczna oraz 

Dożynki, przepraszam za nieobecność, ale uczestniczyli moi koledzy i wiem, że imprezy się udały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. Informacja przewodniczącego w sprawie przeprowadzonych kontroli. 
Informację przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pan Zdzisław Iwanicki- informacja stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu jest to protokół z kontroli OPS. 

 

Przewodniczący obrad- czy są pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informację przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pan Zdzisław Iwanicki- informacja stanowi 

znacznik nr 6 do niniejszego protokołu, jest to protokół z kontroli w sprawie zamontowania lamp na 

prywatnej posesji. 

 

Przewodniczący obrad- czy są pytania? 

 

Radny pan Robert Kowalski- czy już coś się rozjaśniło od czasu jak komisja przeprowadzała kontrolę. 
 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Zdzisław Iwanicki- otrzymałem pismo wyjaśniające wszystko 

się zgadza, jeśli chodzi o zdjęcie i zamontowanie lampy na posesjach 12 i 13 ale nie widzę sensu, ja 

byłem tam w nocy i stwierdziłem, że lampa oświetla tylko i wyłącznie teren prywatny i kwestia jest taka 

żeby przenieść ten słup by lampa oświetlała chociaż w części drogę, a teraz oświetlamy teren prywatny 

za pieniądze gminy. 

 

Radna pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk- czy ta droga jest często uczęszczana, bo chodzi czy 

wydamy więcej pieniędzy na zdemontowanie słupa i postawienie nowego. 

 

Radny pan Robert Kowalski- tego słupa nie można zdemontować bo to jest słup gdzie idą przewody 

do tego budynku, mieszkańcy mają tam ciemno, a wielu ich tam nie ma. A blisko jest lampa, która nie 

oświetla tam drogi w całości, ale w części a sam koniec jest ciemny. Czy jest coś wiadomo na temat 

ponownego zamontowania kto to zlecił. Wydaje się dziwne, bo nie wiem czy energetyka zamontuje 

sama jak energia jest czerpana z gminnej sieci. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  nie wiem od kiedy ta lampa tam wisi ale myślę, że od czasu 

jak montowali sieć elektryczną, to jest okres przynajmniej 15 lat temu jak było wymieniane oświetlenie.  

Jak dowiedziałem, się że lampa została zdjęta wykonałam telefon do pana Kapusty do Chojny i 

wyraziłem ubolewanie, że tak się stało i stwierdziłem, że przykro, że została zdjęta lampa i 

zamontowana gdzie indziej i za 2 dni lampa została ponownie zawieszona. Wiem, że jest tam ślepa 

droga, jeśli taka jest potrzeba to należy zamontować lampę, jeśli ta oświetla na prywatnej posesji, nie 

wiem, dlaczego energetyka to zdjęła. A Gmina nie poniosła żadnego kosztu. A jeśli jest tam ciemno to 

nawet dla dwóch posesji należy zrobić lampy. 
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Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Zdzisław Iwanicki- według odczucia mieszkańców, może być 

tak, że dlaczego, u mnie nie ma być lampy skoro tam oświetla prywatną posesję.  

 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  nie wiem dlaczego teraz ten problem wyniknął, teraz a nie 10 

lat temu. 

 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Zdzisław Iwanicki- bo właściciel posesji przyszedł i zarzucił 

radnemu Kowalskiemu że zdjął lampę. A tam nie może być ciemno na drodze gminnej bo jak ktoś 

złamie nogę to Gmina będzie miała problem. 
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- jak tylko oświetla prywatną posesję a nie ulicę to należy być 

może coś z tym zrobić. A nie ważne czy mieszka tam jedna czy więcej rodzin, nie wiem na jakiej 

zasadzie zrobiła to energetyka i jakie są to koszty. 

 

Radny pan Robert Kowalski- wydaje się dziwną sytuacją, że Gmina nie wiedziała, że energetyka 

przenosi tą lampę. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  pisaliśmy pismo z zapytaniem. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  skąd energetyka wiedziała, że wpłynął wniosek? 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  pisaliśmy pismo z zapytaniem o to jakie to koszty, ale nie o 

przeniesienie. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  po moim wniosku otrzymałem odpowiedz i to podpisał pan Burmistrz i 

poinformował iż nie odrzuca takiej możliwości i że wystąpi z wnioskiem do Enea oświetlenie i po 

jakimś czasie od tego pisma lampa została przeniesiona. Dziwię się że nie odpisali. Jestem trochę 

zaskoczony, że tak szybko lampa tam wróciła na posesję nr 5 a ja jako sołtys wielokrotnie piszę pismo 

by doświetlić plac zabaw i to jest problem nie tylko Góralic, ale też innych wsi i zawsze spotyka się to z 

odmową i teraz otrzymałem pismo, że podjęto działania, tam są lampy ale zwrócone w inną stronę. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- w naszej gminie jest więcej punktów wymaga doświetlenia. Ale 

nie daje to gwarancji, że oni nie będą tam spożywali alkoholu. Żadna faktura za lampy nie przyszła. 

 
Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu VI. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący obrad- czy są interpelacje i zapytania? 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski– mam pytanie do pana Zastępcy chodzi o przebudowę drogi 

przejętej od agencji przez Gminę jest to 150 metrów w pierwszej wersji miał być przeprowadzony 

remont miała być droga wraz z chodnikiem i to szło w dobrym kierunku był ogłoszony przetarg i teraz 

dostaje telefon od Piotra Bugajskiego bym poszedł na drogę i jest zmiana planów i jest nowa koncepcja 

jak łatanie dziur a nie przebudowa, a agencja finansuje to w 80%. 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- Dostaliśmy od agencji dofinansowanie na przebudowe tej 

drogi i mamy mieć 20% wkładu własnego koszt całości to 270 tys. zł a nasze 20% to jest 57 tys. zł plus 

zrobienie dokumentacji to łącznie będzie to około 70tys. zł i jest to około 200 metrów. Nasze środki 

własne to jest to obecnie suma, która przekracza nasze możliwości, chcemy tam zrobić gruntowny 
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remont tej drogi i wydać na nią około 50tys. zł i to jest też nie mało. Do tego też mamy mieć 

dofinansowanie 80% od Agencji i tu zostaje nam 45tys. zł na inne zadania. Dziury widzieliśmy i to 

miało być poprawione, zapadnięcia wyrównane, krawężniki poprawione i to nie jest tylko częściowy 

remont tylko gruntowna naprawa tej drogi. 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski –tak tylko jak my teraz nie wykorzystamy tych pieniędzy od agencji 

to nigdy tego nie zrobimy. I ten chodnik zostanie. Tam jest tylko wjazd do hydroforni. A na chodniku są 

płytki poprzewracane. Pan mówi, że 70tys. zł a po przetargu może być taniej. Jak rozmawialiśmy to 

powiedziałem że rozmówię się z sołtysem i my chcemy by było zrobione jak było w pierwszej wersji 

remont cały gruntowny. 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- po analizie pierwszego półrocza, braknie nam do końca 

roku około pół miliona złotych w budżecie. Szatnia wasza w Piasecznie miała kosztować 70tys. zł w tej 

chwili to prace przygotowawcze są na 50tys. zł. 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski – przyjmowaliśmy w Stołecznie podobną drogę od agencji i nie 

było problemu na Ceglanej też nie było problemu, jak sprawa dotyczy Piaseczna to zawsze jest jakiś 

problem. Sam Pan mówił, że jest bardzo duże dofinansowanie. 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- o drodze mówiliśmy w roku ubiegłym i nikt nie 

przypuszczał, że koszt naprawy tej drogi będzie taki duży. Mówiliśmy o kwocie200 tys. zł, że nasz 

wkład własny to 20tys. zł jak byśmy wiedzieli o tym to byśmy w to nie szli, bo nie potrzebnie 

mówiliśmy że droga będzie nowa. Przełożymy cała trylinkę na drodze. 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski – wy mnie kłamiecie a ja kłamię ludzi, w takiej sytuacji ja chcę 

złożyć wniosek formalny by ta droga została wyremontowana wraz z chodnikiem.  Remont kapitalny, 

przełożenie drogi z chodnikiem. 

Radny pan  Robert Kowalski- na poprzedniej sesji  próbowałem złożyć wniosek o wpisanie 25 tys. zł 

na przebudowe chodnika w Góralicach, tych pieniędzy nie ma i nie będzie jak słyszę. Tu dodaje 50% 

powiat i teraz będziemy składać wnioski. 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- Jak była decyzja podejmowana o przebudowanie nikt nie 

sprawdził stanu tej drogi. Tylko poszedł projektant i powiedział, że droga nie wymaga przebudowy i 

teraz mamy projekt na 270tys. zł, na przebudowe drogi gdzie są dwie dziury. Można wszystko robić i 

wpisywać tylko należy znaleźć pół miliona w budżecie. 

Radny pan Robert Kowalski- ja bym chciał żeby radni zobaczyli jak wygląda chodnik i czy jest 

potrzeba jego remontu. Tak też uważam że jak byśmy mieli głosować o remont chodnika w Góralicach 

chciałbym to pokazać. 

Radny pan Cornelis Vreeswijk- 100 metrów dalej jest droga gminna i może można to sprzedać dla 

właściciela nieruchomości, który to użytkuje bo wówczas gmina ma możliwość finansować ten projekt. 

Jest to ogrodzone. Ale nie wiem czy właściciel chce to kupić. 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski – ona ma ponad 100 metrów, jest zagrodzona płotem nawet nie ma 

tam wejścia. Jest dla mieszkańców nie potrzebna nikt z niej nie korzysta. 

Przewodnicząca obrad- kto z radnych jest za przyjęciem wniosku zgłoszonego przez radnego 

Wiśniewskiego? 
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- za-7- głosów 

- przeciw- 1- osoba 

- wstrzymały się – 3- osoby 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że wniosek radnego Wiśniewskiego został przyjęty. 

Radny pan  Robert Kowalski-ja chciałem złożyć wniosek formalny by na najbliższej sesji wpisać w 

budżecie  przebudowę chodnika w Góralicach przy drodze powiatowej. 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- proszę wskazać źródło finansowania, na Piaseczno 

mamy to w budżecie, był przetarg i kwota w przetargu  jest wyższa niż kwota w budżecie, i przetrać 

będzie unieważniony. Do remontu agencja też daje pieniądze. 

Radny pan Zbigniew Wiśniewski- może tak być, że pieniądze przepadną, bo nie będzie wykonawcy. 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- może tak być, że nie wykorzystamy jak nie będzie 

wykonawcy. 

Radny pan Robert Kowalski-ja chciałem złożyć wniosek formalny by na najbliższej sesji wpisać w 

budżecie przebudowę chodnika w Góralicach. W Góralicach jest to jedna z większych miejscowości 

gdzie przez całą wioskę nie ma chodnika, to co jest to w części jest robione małymi etapami, miała być 

zrobiona w części w tym roku powiat zarezerwował 25tys. zł i teraz już widzę, że nie będzie to robione, 

przynajmniej tą części po kawałku może kiedyś chodnik zrobimy. Zawsze są ważniejsze rzeczy niż 

Góralice. Tu jest czas do końca roku, bo jest okres ochronny ptactwa i tam są drzewa do wycięcia. 

Przewodnicząca obrad- kto z radnych jest za przyjęciem wniosku zgłoszonego przez radnego 

Kowalskiego? 

- za-6- głosów 

- wstrzymały się – 3- osoby 

- nie głosowały 2- osoby 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że wniosek radnego Kowalskiego został przyjęty. 

O godzinie 16
00

- wyszedł radny pan  Robert Kowalski stan radnych na Sali 10 osób. 

 

Do punktu VII. 1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie mienia Gminy Trzcińsko-Zdrój na Skarb Państwa, w trwały zarząd 

Komendy Wojewódzkiej Policji w Szczecinie. (druk nr XXXII/320/2017) 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 10- głosów 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- stwierdziła, że uchwała, została podjęta jednogłośnie. 

 

/ Uchwała Nr XXXII/320/2017 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 2. Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na obszarze miasta i 

gminy Trzcińsko - Zdrój. (druk nr XXXII/321/2017) 

 
Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 10- głosów 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- stwierdziła, że uchwała, została podjęta jednogłośnie. 

 

/ Uchwała Nr XXXII/321/2017 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 3. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXII/322/2017) 
Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 
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- za- 10- głosów 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- stwierdziła, że uchwała  została podjęta jednogłośnie. 

 

/ Uchwała Nr XXXII/322/2017 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 4. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXII/323/2017) 
Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 10- głosów 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- stwierdziła, że uchwała  została podjęta jednogłośnie. 

 

/ Uchwała Nr XXXII/323/2017 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. 5. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXII/324/2017) 
Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 10- głosów 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- stwierdziła, że uchwała  została podjęta jednogłośnie. 

 

/ Uchwała Nr XXXII/324/2017 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VII. 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2017(druk nr XXXII/325/2017) 
Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 10- głosów 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/ Uchwała Nr XXXII/325/2017 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII.7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXII/326/2017) 
Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 10- głosów 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/ Uchwała Nr XXXII/326/2017 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 8. Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem MB Nieustającej Pomocy w Trzcińsku-

Zdroju. (druk nr XXXII/327/2017) 
Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Piotr Przytuła- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 10- głosów 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/ Uchwała Nr XXXII/327/2017 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. 9. Podjęcie uchwały w sprawie   wyrażenia pozytywnego stanowiska 

o powierzeniu „ Szpitalowi Powiatowemu w Gryfinie” Sp. Zo.o., zabezpieczenia 

Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej dla terenu gminy Trzcińsko-Zdrój poprzez 

utworzenie punktu w miejscowości Chojna(druk nr XXXII/328/2017) 
Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- proszę o przedstawienie uchwały 
Uchwałę przedstawił zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 10- głosów 

 

Przewodnicząca Rady pani Maria Woźniak- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/ Uchwała Nr XXXII/328/2017 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 
 

Do punktu VIII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodnicząca obrad -Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji część 

odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są usatysfakcjonowani odpowiedziami, 

czy jeszcze, są jakieś zapytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Do punktu IX. Wolne wnioski i informacje. 

 
Przewodnicząca obrad- Czy są wolne wnioski lub zapytania? 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- chciałem zapytać w sprawie zielonych koszy przy drodze kto będzie 

to wywoził. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  to należy do obowiązków zakładu komunalnego.  

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-tylko oni do dzisiaj tego nie wywieźli. Zgłaszałem o studzience na 

zakręcie jest ona zapchana i po deszczach robi się jezioro. Kolejna sprawa chodzi o 1 listopada i śmieci 
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na cmentarzu, jak śmieci wywoził Skiba wywoził częściej jak była potrzeba przed tym świętem proszę 

by to wywieść.  

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- to będzie robił pan Skiba bo to należy do administratora 

cmentarza.  

 

Sołtys sołectwa Piaseczno pan  Robert Juchlke-  słuchając tego co jest tu przedstawione na sesji mam 

pytanie czy jakiekolwiek inwestycje na wsiach będą robione. Rozmawiałem ostatnio w sprawie drogi 

pierwsze spotkanie moje jak byłem sołtysem, droga koło pani Skibowej jest 5  lub 6 razy zgłaszana. 

Zgłaszałem do opiekuna należy wynająć rol-bud i zrobić tą drogę przez trzy i pół roku nie zostało to 

zrobione. Kolejny temat Piaseczno nie walczy o szatnię rok czy dwa tylko 12 lat, a na świetlicę czekamy 

już 8 lat a jesteśmy trzecim sołectwem co do wielkości. Widzieć ten projekt u Radeckiego naszej 

świetlicy, dla mnie jest to kpina, nie wiem kto to zatwierdził, mieliśmy plan mamy piękny teren na 

boisku i trzeba było sprzedać sklep i wybudować jeden budynek świetlicy remizy i szatni. A teraz do nas 

pretensje to nie trwa rok czy dwa czy trzy. Tam ma być kuchnia metr na metr z  jednym zlewem to 

komu ma to służyć jest to dla mnie bez sensu. Kolejny temat Babin gdzie plac zabaw ogrodzony jak 

pastwisko te belki przegniły i wszystko leży. Ja tego nie robiłem, ludzie mają pretensje do sołtysa. 

 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-chciałem zapytać o drogę w Babinie którą zgłaszałem na sesji. 

 

Mieszkanka Trzcińska- jestem współwłaścicielka mieszkania, a drugim współwłaścicielem jest Gmina i 

za co ja płacę jak ja nie mogę użytkować swojego strychu. Tylko pani, która wynajmuje mieszkanie 

komunalne, ja mam największy udział ale tylko do remontów.  
 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- zgodnie z tym co mówiliśmy wczoraj sprawa zostanie 

przedstawiona naszemu radcy prawnemu i wspólnie to rozstrzygniemy. 
 

Mieszkanka Trzcińska-  ja proszę o rewizję, jak się to zobaczy na oczy to będzie inaczej. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- spróbujemy to ustalić. 

 

Do punktu VIII. Zakończenie sesji.   
 

O godzinie 16
54

– Przewodnicząca obrad zamknęła XXXII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa                                           
 

 

 


